
رضا درویش دیروز نشستی خبری برگزار 
کرد تا درباره تمام مسائل مهم پیرامون 
باشگاه پرسپولیس صحبت کند. او در 
ابتدا گزارشی حدوداً سی دقیقه ای از 
یک سال حضورش در رأس باشگاه 
ارائه داد و طبق معمول درباره مواجهه 
با بدهی های بزرگ باشگاه مربوط به 
کادمی  ادوار قبل، اقدامات مربوط به آ
و حرفه ای سازی، بحث خصوصی سازی 
و مسائل دیگر حرف زد تا سپس آماده 
شنیدن سؤال های بی شمار اصحاب 

رسانه شود.
 

سازمان خصوصی سازی اعلام کرده 
هیأت مدیره استقلال و پرسپولیس 

عوض  شوند. در این صورت آیا 
هیأت مدیره جدید با شما کار 

می کند یا خودتان عضو هیأت مدیره 
می شوید؟ آیا مطرح کردن این 

مسأله در شرایط فعلی درست بود و 
آیا اصلاً در جریان قرار داشته؟

فکر می کنم باید از کسی که این حرف را 
مطرح کرده بپرسید. چند روز پیش به 
من گفتند جزو الزامات بورس است که 
حتماً سه یا نمی دانم چند عضو هیأت 
مدیره باید عضو اقتصادی باشند. بنا شد 
هیأت مدیره هم بررسی کند. اگر اعضای 
اقتصادی نداشته باشند احتمالاً تغییر 

می کنند. گفتند احتمالاً.
مگر نه اینکه تغییر هیأت مدیره باید 

با نظر وزارت ورزش انجام شود؟
آنچه من شنیدم گفتند با هماهنگی 
وزارت ورزش و وزارت اقتصاد اعضای 
اقتصادی برای هیأت مدیره، رئیس 
مجمع که وزیر اقتصاد است. گفتند با 
هماهنگی وزیر ورزش و وزیر اقتصاد 
هیأت مدیره ای که اعضای اقتصادی 
نداشته باشد را ترمیم می کنیم. این 
جای نگرانی ندارد. این طور نیست که 
الزاماً حتماً بخواهند هیأت مدیره را 

تغییر بدهند.
کار عضو اقتصادی در هیأت مدیره 

چیست؟
 از روزی که آمدم خودم یک گروه اقتصادی 
را برای باشگاه تشکیل دادم. کسانی که 
سابقه کارهای بزرگ اقتصادی در کشور 
را داشتند. معاون وزیر یا مدیرعامل 
بانک های مختلف، به خاطر دوستی که با 
من داشتند و علاقه مندی به پرسپولیس 
آمدند و کارگروه اقتصادی را درست کردیم 
ولی الزاماتی را بورس داده که باید اعضای 
اقتصادی در هیأت مدیره باشند. حتماً 
دو یا سه عضو هیأت مدیره، باید مالی 
و اقتصادی باشند. قبلاً می گفتند یک 
اقتصاددان به باشگاه بیاید که بتواند 
راهبری کند الان الزام بورس است. چند 
طرح اقتصادی در کارگروه آمده و اگر 
نهایی شود برای تصویب به هیأت مدیره 
می رود. متأسفانه در این چندماه اخیر 
به رکود اقتصادی خوردیم ولی طرح های 
خوبی  آمده، زیاد دنبال طرح های رؤیایی 
نیستیم که اعلام کنیم ما چنین طرحی 
داریم و می خواهیم nهزار میلیارد تومان 
بدهیم. سعی می کنیم طرح ها عملیاتی تر 

و قابل اجرا تر باشد.
قرارداد با کارگزار به کجا رسید؟

 کارگزاری بود و از قبل هم قرارداد بسته 
بود. گفتند ما فلان مقدار پول دادیم و 
باید آن را برگردانید. وقتی آمدم گزارش 
داشتیم. قرارداد 600 میلیارد تومانی که 
صحبتش بود تا روز آخری که با آنها بودیم 
زیر 20 میلیارد به ما دادند. اگر نصف این 
پول 300-200 میلیارد محقق می شد ما 

کارهای زیادی می توانستیم انجام بدهیم. 
بعد که آمدم دیدم نه تبصره و موادی دارد 
که ملزم به پرداختش نبودند. دیدیم اگر 
قرار است برای باشگاه آورده ای نداشته 
باشد چه کاری است؟ ضمن اینکه موادی 
داشت که به ضرر باشگاه بود. مثلاً خودم 
قراردادی را بسته بودم که کارگزار نفع 
می برد تا باشگاه، در موادی هم از نظر 
حقوقی آن قرارداد ایراد داشت. مجمع ما 
را مکلف به قطع همکاری با کارگزار کرد و 
ما هم از ادامه همکاری منصرف شدیم و 
پرونده در مجاری حقوقی بررسی می شود.

پرداخت 890 میلیون تومان در 
دوره مدیریت قبلی به افرادی تحت 

عنوان مشاور و همچنین پرداخت 
یک میلیارد و 400میلیون تومان به 

یکسری واسطه آیا مصوبه هیأت 
مدیره داشته ؟

اینها برای دوره مدیریت ما نیست. از 
روزی که آمدم به حقوقی و محمدی 
گفتم. یکی از دلایلی که به ما تاختند 
بحث دلالان است که نام جدید پیدا 
کرده، با آنها زیاد مراوده ای برقرار نکردیم 
و بازیکن را مستقیم گرفتیم. قراردادی 
نداریم که بابت آن به ایجنت یا کارگزار 
پول بدهیم. برای گذشته هم وقتی هیأت 
مدیره مصوب کرده باشد، همین الان یک 
نمونه اش رفته یکی از توقیفی هایی که 
روی حساب ما گذاشتند یکی از همین 
آقایان است که بابت ترانسفر بازیکن  ما 
چنین مبلغی را به مدیر وقت گفتند و تأیید 
کردند. الان رفته اند و حساب را توقیف 
کرده اند. ما شکایاتی داریم که اساسش 
بی مورد است. ممکن است چیزی بگویم 
که در مجامع حقوقی استفاده دیگری از 
آن بشود. چون پرونده هنوز باز است. 
پرونده ای داریم که فردی ادعا کرده 
20هزار دلار طلبکار است. امروز این 
پول حدود 800 میلیون تومان است. او 
27 میلیارد و 500 میلیون تومان حکم 
گرفته، او مراوداتی داشته و توانسته اینها 
را بگیرد ولی خدا کمک کرده، حقوقی ما 
خیلی زحمت کشید. وقتی می گویم حکم 
گرفتیم به زبان راحت است ولی این حکم 
ماحصل صدها جلسه در جاهای مختلف 
و درخواست از بزرگترین مسئولان قضایی 
کشور است. از ریاست قوه قضائیه و 
ریاست دادگستری تهران تشکر می کنم. 
به دنبال این هستیم که حقوق از دست 
رفته مردم و هواداران پرسپولیس را 
برگردانیم. تا الان موفق بودیم. در دو روز 
گذشته پیگیری می کردیم که یکی دو تا از 
پرونده ها را به وصول برسانیم. امیدواریم 

در یکی دو روز آینده به نتیجه برسد.
دلیل عدم شکایت از استوکس و 

همچنین فسخ یکطرفه خلیل زاده 
چیست؟

این هم برای گذشته است. وقتی آمدیم 
حکم قطعی داده بودند که پنجره بسته 
بود. از آن 900 و اندی هزار دلار که دادیم 
یکی همین استوکس بود. خیلی از این 
مدیران الان آمده اند شکایت کرده اند 
و پولشان را می خواهند. در دوران 
مدیریت خودشان بدهکاری های زیادی 
گذاشته اند که الان ما می دهیم. پرونده 
رستورانی بود که برای سال 93-92 است. 
گفت از حدود 10 سال پیش طلبکارم و 
کسی جواب نداده است. سندهایش را 
دیدیم. رفتند یک رستورانی و هتلی اردو 
زده بودند پولش را نداده بودند. پول او را 
دادیم. جایی هم دیدم تشکر کرده بود. 
از این نمونه ها زیاد داریم. از روزی که 
آمدیم حدود 400 میلیارد بود. برخی از آنها 

واهی بود که باید با اسناد و مدارک اجازه 
ندهیم پول سهامداران پرسپولیس از بین 
برود. آنچه هم واقعی است باید صبر کنند 

در موقعیت مناسبی پولی کسب کنیم.
دیاباته به خاطر مصدومیت 

بازی های زیادی را از دست داده. 
آیا او به تعداد بازی هایش پول 

می گیرد؟
او یک قرارداد ثابت دارد. یک قرارداد هم 
برای بازی کردن دارد. هرچه بازی کند 
پول بیشتر می شود. جزو آپشن ها است.

برای نقل و انتقالات نیم فصل چه 
برنامه ای دارید؟

برای نیم فصل با یحیی گل محمدی 
صحبت کردیم، هنوز بازیکن خاصی را 
اعلام نکرده و در حال بررسی است. فقط 
آل کثیر بود که جذب کردیم و قرار است 
امروز )چهارشنبه( قراردادش ثبت شود. 
نام بازیکنی هم برای جدایی هنوز اعلام 

نشده است.
 شما 210 میلیارد در بانک شهر 

پول داشتید و وام 135 میلیاردی 
گرفتید. دی ماه سال بعد باید 80 
میلیارد بدهید. برای این پرداختی 

فکری کرده اید؟
سپرده ما در بانک بیشتر از این مبلغ 
است،                                                                                     قرار است این را تمدید کنیم تا 
از محل درآمد سپرده بازپرداخت وام را 
انجام بدهیم. تا سه سال می توانیم وام 
را تمدید کنیم. کارگروه اقتصادی ما دو، 
سه طرح دارد که می توانیم از محل درآمد 
آن اقساط وام را بپردازیم. برنامه ما این 
است که از سپرده برداشت نکنیم. یکی 
از طلبکاران روی این پول حکم توقیف 
گذاشته و مقدار زیادی از آن را هم 
برداشت کرده است. اسنادی داریم که 
او طلبی نداشته، با یکسری دسیسه این 
کار را انجام داده، کار سختی نیست که 
هر طلبکاری می آید، بگویم پول را بردارد 
و برود. اگر این همه سختی می کشیم 
تا بتوانیم آب رفته را به جوی برگردانیم، 
علتش همین است. تلاش می کنیم 
اگر توفیقی در پرونده ها داشته باشیم، 
پول های برداشته شده را برگردانیم تا برای 

سرمایه گذاری استفاده کنیم.
کارگزار قبلی چقدر به باشگاه پول 

پرداخت کرد؟
در دوره ای که من آمدم باید 12 تا 15 
میلیارد تومان پول می داد، پولی نداده، 
ولی کل پولی که داده بود طبق فاکتور 73 
میلیارد است. از این مبلغ 33 میلیارد 
روز اول به سازمان لیگ بابت تبلیغات 
محیطی داده شد، 20 میلیارد به صدری 
داده و هزینه هایی هم داشتیم. حدود 14 

میلیارد هم به ما داده است.
برای دریافت مطالبات باشگاه از 

سازمان لیگ بابت تبلیغات محیطی 
که رقمش سنگین هم هست چه 

کاری انجام داده اید؟
بیشتر از 10 جلسه با سازمان لیگ داشتیم 
و روی نقطه نظراتی اختلاف داشتیم. 
قرار است شنبه یا یکشنبه این موضوع 
را نهایی کنیم. برای تبلیغاتی که برای 
خودمان است با آنها توافق می کنیم 
که پولی بدهیم تا اجازه بدهند از هزار 
ثانیه مان استفاده کنیم، بعد باید حساب 
کتاب کنیم تا ببینیم از 8 بازی که میزبان 
بودیم، چقدر حق ما است. باید تفاهم 
کنیم چقدر از این پول برای ما است. قبلاً 
تفاهم کرده بودیم هر بازی 3 میلیارد 
به سازمان لیگ بدهیم. امسال مبلغ 
دیگری اعلام کردند، گفتیم زیاد است. 
مقداری از فضای تبلیغاتی که متعلق به 

ما بود را خودشان فروختند. به همین 
خاطر قرار شد قراردادی ببندیم تا 70 

درصد ما را بدهند.
یعنی سازمان لیگ تخلف کرده؟

نه، ما توافق کرده بودیم، منتها به تغییر 
مدیریت آنجا خورد. قبلاً درودگر مسئول 
بود، با او توافق کردیم. امضای من هم 
بود، درودگر عوض شد، گفتند او دیگر 
سمتی ندارد. قرار شد توافق جدیدی 
انجام دهیم و تا شنبه، یکشنبه نهایی 
شود. سازمان لیگ هنوز به ما پولی نداده، 
این 8 هفته برای ما بوده، کسی نیامده 
امضا کند. هر بازی باید 3 میلیارد و 750 
میلیون تومان به ما بدهد. با درودگر قرار 
شد تبلیغاتی که سهم خودمان است 
را به سازمان لیگ بفروشیم. فقط هزار 
ثانیه اش برای ما باشد و مابقی پولش را 
بگیریم. با درودگر توافق ضمنی کردیم 
که 4400 ثانیه برای آنها باشد. تقریباً 
توافق نهایی شده بود که درودگر بود. 
افراد جدید که آمدند گفتند آن قرارداد 
عملیاتی نشده و کسی امضا نکرده، به 
دست اندازها و چالش های مختلفی 
خوردیم. آنها دو، سه هزار ثانیه اش را 
فروخته بودند. از این جهت ما گفتیم 
وقتی می گویید 30 درصد برای ما است، 
سازمان لیگ باید مبلغ برای ما تعیین 
کند. مثل اینکه برای استقلال 3 میلیارد 
و 750 میلیون تومان برای هر بازیکن 
باید پرداخت می شد، ما هم گفتیم وقتی 
30 درصد را به ما فروخته اید مبلغش 
می شود 1620 میلیارد و مابقی پول 
اگر بیشتر فروختیم سهم پرسپولیس 
می شود. قرار است شنبه یا یکشنبه 
جلسه نهایی را بگذاریم تا توافق نهایی 

انجام شود.
بعد از عقد قرارداد پرسپولیس با 

ایرانسل گفته شد سالی حدود 
110 تا 120 میلیارد تومان به عنوان 

اسپانسرینگ به سرخ پوشان 
پرداخت خواهد شد. 

از این مبلغ تاکنون 
شرکت طرف قرارداد 

چه مبلغی را 
پرداخت کرده؟
تــــــــــــــــی که  تعهدا

تا به امــــــــروز با 
ما داشته اند را 

انجام داده اند. 
حتــــــی 
محبت 

کــــــــــــــــرده 
و زودتــــــــر 
عــــد  مو ز  ا

چیــــــــزی که 
ما خواهش کرده 

بودیم را انجام دادند.
آیا شما هم می خواهید مثل 

مدیرعامل رقیب برای این 
باشگاه بانک بزنید؟

منظورتان این است که از بانک 
چیزی برداریم )باخنده(. 
ه ها  شگا با برخی  ید  شا

توانایی شان زیاد و عمق 
کار اقتصادی شان وسیع 

ما ما وقتی  است، ا
توانایی انجام کاری 

را نداشته باشیم 
صحبت اش را هم 
نمی کنیم. افتتاح 

بانک معیارهایی 
می خواهد که شاید 

ما  ا شند  با شته  ا د نها  آ

پرسپولیس ندارد. البته اگر چنین کاری 
را بتوانیم انجام بدهیم و شورای اقتصادی 
ما نظر مثبت داشته باشد قطعاً موضوع 

را پیگیری می کنیم.
شما در این جلسه بارها از مشکلات 
باشگاه و پرداخت بدهی ها صحبت 

کردید اما چه برنامه هایی برای 
اجرایی کردن طرح هایتان دارید؟

این موضوع بستگی به این دارد که تا 
چه اندازه بر مشکلات فائق بیاییم. باور 
می کنید برخی صبح ها که می خواهم 
به باشگاه بیایم بعد از نماز صبح خوابم 
نمی برد، زیرا باید مسائل مختلف را 
پیگیری کنیم. همین امروز )دیروز( برای 
چند جا نامه زدم تا پول رادو را وصول 
کنیم. کار واقعاً سخت است. جایی 
می گوید بنیه مالی بسیار قوی دارم و فقط 
باید چک و چانه بزنم تا این مبلغ را کم 
و زیاد کنم اما جایی هم وضعیت مالی 
جامعه آن چنان بارور نیست که بتوانید 
طرح های اقتصادی خوبی بیاورید. از 
این جهت باید با وجود مشکلات کج دار 
و مریز پیش بروید. امیدوارم فضا به 
جایی برود که ذهن مدیر به جایی برود 
که به فکر بالا بردن کیفیت تیم و تعالی 
پرسپولیس باشد نه اینکه ذهن خود را 
درگیر بدهی و دادگاه و این حرف ها کند.

 zسوژه  ها

یورگن لوکادیا

مخفی کاری در لایحه تنظیمی

مدیر عامل باشگاه پرسپولیس با اشاره به اینکه ما اقدامات حقوقی و بین المللی 
را انجام می دهیم و اگر در فضای سالم و غیر سیاسی حکم بدهند، یقیناً باشگاه به 
حقوق حقه خودش می رسد، گفت: »در حال تنظیم لایحه اش هستیم. این قرارداد 
ظرافت هایی دارد و بهتر است خیلی به مسائل حقوقی نپردازیم. چون ممکن است 
صحبتی کنیم و مورد سوءاستفاده قرار بگیرد. اگر بر اساس قوانین حقوقی بین المللی 

باشد، هیچ موردی نسبت به اینکه این طور حق جدایی داشته باشد، نداریم.«

محمد عمری

قراردادش بیشتر نمی شود

درویش در پاسخ به اینکه با توجه به درخشش محمد عمری مبلغ قراردادش 
از 500 میلیون تومان بیشتر می شود، گفت: »خیر، اگر قرار است باشگاه روی 
بازیکنی سرمایه گذاری کند، استعدادی را شناخته و وی را پیدا کند، باید از 
وی استفاده کند. نمی توانیم بگوییم به این دلیل که بازیکن امروز درخشیده 
قراردادش چند برابر شود.« وی بالا بردن رقم قرارداد مهدی عبدی را هم تکذیب 
کرد و گفت: » اگر قرارداد بازیکنی را تمدید کرده باشیم، رقمش را بالا برده ایم.«

بوژیدار رادوشوویچ

تهیه پول از باشگاه، مجرای انتقال گمنام

مدیرعامل پرسپولیس در مورد پرداخت مطالبات رادوشوویچ و مکاتبه با فیفا، گفت: 
»در این مورد با فیفا مکاتبه ای نداشتیم. گفتیم پولی در فدراسیون است که از آن 
بدهیم. منتها از طریق دیگری اقدام کردیم که ان شاءالله انجام شود. ما باید پول را 
فراهم کنیم ولی اینکه پول از مجراهای موجود برسد یا نه، مابقی دست ما نیست. 
تهیه پول با ما بوده و ان شاءالله در زمان مقرر انجام بدهیم.« در ویش در بخش 
دیگری از صحبت هایش هم گفت که این مسأله صبح امروز خواب را از سرش پرانده!

از کمپ سرخ
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آخرین توضیح 
درباره مالکیت 

ساختمان باشگاه
مدیرعامــل باشــگاه پرســپولیس 
دربــاره آخریــن وضعیــت مالکیــت 
ســاختمان باشــگاه پرســپولیس 
کــه تبدیــل بــه پرحاشــیه ترین 
ســاختمان ایران شــده گفت: سه، 
چهــار روز پیــش بــه همــراه تــاج بــه 
شــرکت شســتا رفتیــم. جلســه 
خوبــی بــرای توقیــف ســاختمان 
خودمــان و فدراســیون فوتبــال 
برگــزار شــد. ایــن حکــم اساســاً 
بــه خاطــر عــدم دفــاع حقوقــی 
فدراســیون فوتبــال در زمــان مقــرر 
صــادر شــد. اســنادی که جدیــداً به 
شــرکت شســتا ارائــه شــده مبیــن 
این موضوع اســت که فدراســیون 
فوتبــال پولــی کــه بابــت تعهــد ارزی 
ــود  از آن شــرکت برداشــته شــده ب
را پرداخــت کــرد، ولــی اینکــه چــرا از 
ــه  ــا را ارائ نظــر حقوقــی آن روز اینه
و دفــاع نکــرده، بحــث دیگــری 
اســت. قرار اســت در اســتعلاماتی 
کــه خواســته بودنــد و نامه هایــی 
کــه فدراســیون فوتبــال ارائــه کــرد، 
اســتعلام بانــک مرکــزی آمــاده 
باشــد، ارائــه  دهــم. نامــه ای هــم بــه 
وزیــر ورزش و رئیــس قــوه نوشــتم 
کــه بــا توجــه بــه پولــی کــه پرداخــت 
شــده، دینی از جانب پرســپولیس 
و فدراســیون فوتبــال وجــود نــدارد.

 

شعبه ویژه قضایی 
برای بررسی پرونده های 

پرسپولیس
درویــش خبــر داد اخیــراً جلســه ای 
با القاصی مهر رئیس دادگســتری 
تهــران داشــته کــه درخواســت 
جالبــی در آن داشــته: »بــه او گفتــم 
اگــر ممکــن اســت بــه رئیــس قــوه 
ئیــه پیشــنهاد بدهــد. در  قضا
صــورت امــکان یــک شــعبه بــرای 
ه پرســپولیس تشــکیل  باشــگا
شــود. مثــل شــعبه 25، 37 و...، 
ــام اســتقلال و  ــه ن شــعبه ای هــم ب
پرســپولیس تشــکیل بدهیــد، زیرا 
تیم هــا ســالی 300-200 پرونــده 
دارنــد. اگــر ایــن پرونده هــا در یــک 
شــعبه متمرکــز شــود، بهتــر اســت. 
الان بــه یــک شــعبه می رویــم کــه 
فقــط یــک پرونــده بــرای مــا اســت، 
امــا آن شــعبه صدهــا پرونــده دارد. 
شــاید وقــت نکنــد بــه پرونــده مــا 
رســیدگی کنــد، امــا اگــر شــعبه 
مختــص اســتقلال و پرســپولیس 
ه هــا  ند و پر همــه  تــه   ، شــد  با
درمی آیــد.                                                                    مــن بــرای پیگیــری یــک 
پرونــده بــه شــعبه ای از دادگاه 
مــی روم امــا شــاید پــس از خــروج 
مــن ذهــن قاضــی از آن پرونــده 
خارج شــود. خوب اســت یک نفر را 
بگذارنــد تــا انتهــای پرونده، ذهنش 
معطــوف بــه موضوع دیگری نشــود 
و بــه مشــکلات مــا و اســتقلال 
نــدازه پرســپولیس  ً ا کــه تقریبــا
پرونــده دارد رســیدگی کنــد. در 
مــورد همیــن پرونــده 27 میلیــاردی 
مــا متوجــه شــدیم ایــن فــرد 7-8 
پرونــده دیگــر مشــابه دارد. چگونــه 
ممکــن اســت ایــن فــرد ایــن تعــداد 
پرونــده مطــرح کنــد، پیشــنهاد 
دادیــم امــا عملیاتــی نمی شــود. 
ریــم بــرای پرونده هــای  امیدوا
بلاجــواب و بــدون صاحــب مــا 

شــعبه ای تشــکیل شــود. «

 1/920 طلب
 واقعی رویانیان

ه  شگا با قی  حقو ن  و معا
پرسپولیس در مورد رأیی که 
رویانیان علیه این باشگاه گرفته 
است، گفت: آن رأی مربوط به 
قبل از حضور تیم مدیریتی جدید 
بوده  اما در ماه های اخیر این 
رأی قطعی و اجرا شد. با این 
حال رویانیان لطف کرد و حساب 
باشگاه را مسدود نکرد و مذاکرات 
خوبی را با هم داشتیم. توافقاتی 
صورت گرفت و مبلغی را هم به 
وی تقدیم خواهیم کرد. حکمی 
که صادر شده مبلغ یک میلیارد و 

920 میلیون تومان است.

عجیب ترین بدهی 
در دوران شما کدام 

بوده؟
یکی از بدهی ها که 

حدود 27 میلیارد بود. 
این فرد حدود 13 

میلیارد هم از حساب 
ما برداشت کرده 

است. این موضوع 
خیلی عجیب است 
و باید در دانشگاه 

حقوق تدریس شود. 
دادنامه این فرد که 
علیه باشگاه مربوط 
به سال 94 هست، 
20 هزار دلار است، 

دعوا حل می شود اما 
مجدد این فرد اعتراض 

کرده و به دادگاه 
تجدیدنظر می رود. 

نمی دانم مدیران وقت 
سرشان شلوغ بود 
یا فرصت نداشتند، 
اما این مبلغ اکنون 
به 27 یا 28 میلیارد 
رسیده است. جالب 
است؛ این فرد 7-8 

پرونده دارد. بررسی 
 کردم و متوجه شدم با 
مبلغی که او می گوید 

30-20 کامیون البسه 
و تجهیزات ورزشی 
می توان خرید. فرد 
مذکور این روش را 
در 4-3 باشگاه به 

کار برده و به جز یک 
باشگاه در سایر موارد 

توانسته حرفش را 
پیش ببرد. امیدوارم 

بتوانیم از حقوق مردم 
دفاع کنیم و این پول 

را برگردانیم.

ZOOM

پنجشنبه   22  دی 1401  سال بیست و ششم    شماره 7224  

طعنه درویش به فتح الله زاده در یک سالگی مدیریتش بر پرسپولیس:

بعضی ها عمق کار اقتصادی شان وسیع است!


